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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti 
vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen menetrend szerint haladhat Kőszegen a Bálház
felújítása?" 



Tisztelt Miniszter Asszony !

Magyaľoľszág Koľmánya az elmult években komoly forrásokat használt fel annak éľdekében,
hogy Koszeg műemlék öľökségét megmentse. Ennek ľészeként a település tcibb épülete
születhetett máľ újjá. Fęladat azonbanmindig van előttünk.
A város számáta fontos, hogy ennek a felújítási sornak a BáLház is ľésze legyen, amely
kcizösségi funkciói révén tovább tudná bővíteni a kőszegiek kultuľális és sz&akozási
lehetőségeit. Az épületet I792-bęn álmodták meg, falai kĺjzött 1846-ban Liszt Ferenc is játszott.
Egykor itt mozi is műk<jdött.

Az elmúlt időszakban tobb egyeztetést folytattunk aBálház megmentése éľdekében, melynek
révén úgy tűnik, előľelépés történhet. Mindezek alapján tisztelettel kérdezem miniszter
asszonyt:

A magyaľ államnak kösz<jnhetően milyen menetrend szerint haladhat Kőszegen a Bźiház
felrĺjítása, minđez milyen értékben torténhet meg, valamint ezek révén milyen funkciókat
kaphat a torténelmi épület? Lehetőség lesz-e itt, többek közĺjtt mozi kialakitásfua?

Budapest, 2020. november 11.
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